
 
 
 

 

Χρονίζοντα κυκλοφοριακά προβλήματα στη σύνδεση του οδικού 

δικτύου Καλοχώρι – Εθνική Οδός 

 

Με πρωτοβουλία της εταιρείας Χατζόπουλος ΑΕ και επιχειρήσεων της περιοχής 
Καλοχωρίου εστάλη επιστολή στον Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών, με 
κοινοποίηση στην Υφυπουργό Μακεδονίας Θράκης, στον Περιφερειάρχη Κεντρικής 
Μακεδονίας, στους Δημάρχους Μενεμένης και Δέλτα, στον Πρόεδρο της ΕΓΝΑΤΙΑ ΑΕ 
και στο Γραφείο Πρωθυπουργού στη Θεσσαλονίκη σχετικά με τα χρονίζοντα 
κυκλοφοριακά προβλήματα στη σύνδεση του οδικού δικτύου Καλοχώρι – Εθνική Οδός. 

Στην επιστολή αυτή αναδεικνύονται, η έντονη κυκλοφοριακή ασφυξία, τα 
μποτιλιαρίσματα και οι καθυστερήσεις που βιώνονται καθημερινά από εργαζόμενους, 
πελάτες και συναλλασσόμενους στην περιοχή, ενώ στα μόνιμα προβλήματα έχουν 
προστεθεί νέα, εξαιτίας των πρόσφατων κυκλοφοριακών αλλαγών στην περιοχή.  

Το αδιέξοδο που έχει δημιουργηθεί απαιτεί κυρίως: 

 Την ολοκλήρωση της κατασκευής του ανισόπεδου κόμβου Κ16 και την παράδοσή 
του προς χρήση. 

 Την επιτάχυνση ολοκλήρωσης της κατασκευής της οδογέφυρας, που συνδέει το 
λιμάνι Θεσσαλονίκης με τον αυτοκινητόδρομο ΠΑΘΕ από και προς την Εθνική Οδό.  

 Την αποσυμφόρηση του οδικού δικτύου με τη δημιουργία δύο ισόπεδων κυκλικών 
δακτυλίων κάτω από τον ΠΑΘΕ προς Καλοχώρι, όπως προτείνουν οι επιχειρήσεις 
της περιοχής.  

 Τον ολοκλήρωση κατασκευής του δικτύου ομβρίων στην περιοχή, έτσι ώστε να μη 
δημιουργεί η παραμικρή βροχή πλημμύρες και οδούς απροσπέλαστες σε 
ανθρώπους και οχήματα. 

Συντασσόμενος με τις επιχειρήσεις του Καλοχωρίου, πάγιο αίτημα του ΣΒΒΕ αποτελεί 
η ολοκλήρωση των έργων υποδομής στο οδικό δίκτυο που συνδέει την Εθνική Οδό με 
το Καλοχώρι, καθώς η ευρύτερη περιοχή έχει εξελιχθεί σε μια από τις μεγαλύτερες 
περιοχές συγκέντρωσης επιχειρήσεων στο νομό Θεσσαλονίκης, με περισσότερους 
από 2500 εργαζόμενους.  

Ο ΣΒΒΕ θα συνεχίσει να βρίσκεται στο πλευρό των επιχειρήσεων που πλήττονται 
συμμετέχοντας σε κάθε ενέργεια για την επίλυση του προβλήματος.  

 
 


